



MOHAWK COUNCIL OF KANESATAKE

Job Opportunity

Positions: SNOW REMOVAL LABOURER
Department: Public Works
Type of Position: Project
Duration: December 2, 2024 to March 28, 2025

Field of Activities:

Under the authority of the Mohawk Council of Kanesatake and the direct supervision of the Snow Removal Supervisor, the snow removal laborers will assist the Public Works Department with snow removal services for the elders/disabled living in the community who have registered for the program. The workers will be responsible for clearing all pathways (approximately 4-feet wide), steps, entrances, porches and spread sand and salt for snow and ice control. The workers will also assist the public works department with other duties.

** Job description is available upon request.*

Pre-Requisites:

1. Snow removal experience.
2. Must be in good physical condition.
3. Be responsible, reliable and trustworthy.
4. Good organizational and interpersonal skills.
5. Ability to follow directions and work part of a team
6. Valid driver's license.
7. Must be available to work flexible hours, including nights and weekends
8. Must be a Kanesatake registered band member living within JON 1E0.

Salary: \$18.50 per hour

Applications: All interested candidates must submit their curriculum vitae, cover letter along with copies or diplomas no later than **November 8, 2024**, to the attention of:

Mohawk Council of Kanesatake
Human Resources Department
681 Ste-Philomene
Kanesatake, Quebec J0N 1E0
humanresources@kanesatake.ca

- *Only the selected candidates retained for an interview will be contacted.*



CONSEIL MOHAWK DE KANESATAKE

Offre d'emploi

Position: **Travailleur en déneigement**

Department: **Travaux Publics**

Type de poste: **Projet**

Durée: **2 décembre, 2024 au 28 mars, 2025**

Domaine d'activités:

Sous l'autorité du Conseil Mohawk de Kanesatake, et supervision directe du superviseur en déneigement, les travailleurs en déneigement aideront les employés du département des travaux publics à fournir les services de déneigement pour les aînés et les membres à mobilité réduite qui se seront enregistrés au programme. Ces travailleurs seront responsables de dégager tous les allées – sur une largeur d'au moins 4 pieds-, marches, entrées, galeries et d'étendre le sable et le sel pour le contrôle de la neige et de la glace. Ceux-ci assisteront aussi le département des travaux publics avec d'autres tâches.

**Une description détaillée du poste est disponible sur demande*

Prérequis

1. Expérience en déneigement.
2. Doit être en bonne condition physique.
3. Être responsable, fiable et digne de confiance.
4. Bonne compétences organisationnelles et interpersonnelles.
5. Aptitudes à suivre des instructions et à travailler en équipe.
6. Détenir un permis de conduire valide.
7. Doit être disponible pour travailler selon des horaires flexibles, y compris les nuits et les fins de semaine.
8. Doit être un membre enregistré de la bande de Kanesatake et résider dans le code postal J0N 1E0.

Salaire : \$18.50 de l'heure

Applications: Tous les candidats intéressés doivent soumettre leur curriculum vitae, une lettre de au plus tard le **8 novembre, 2024** à l'attention de :

Conseil Mohawk de Kanesatake
Ressources Humaines
681 Ste-Philomene
Kanesatake, Quebec J0N 1E0
humanresources@kanesatake.ca

- *Seuls les candidats retenus pour une entrevue seront contactés.*